
2015D22413 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu heeft een aantal vragen 
voorgelegd aan de Minister van Infrastructuur en Milieu over de 
Wijziging van de begrotingsstaat van het Deltafonds voor het jaar 
2015 (wijziging samenhangende met de Voorjaarsnota) (Kamerstuk 
34 210-J, nr. 0). 

De voorzitter van de commissie,
Tjeerd van  Dekken 

De griffier van de commissie,
Jansma 
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Nr. Vraag 
1 Was het niet beter geweest om bij de begroting 2015 het 

ritme van het meerjarige programma en het budget op het 
Deltafonds met elkaar in overeenstemming te brengen? Zo 
nee, waarom niet? 

2 Heeft de genoemde kasschuif onder a) enige gevolgen voor 
de planning en realisatie van de projecten in het Deltafonds? 
Zo ja, welke? 

3 Kan de Minister een nadere toelichting geven op de 
overschrijding? En wat betekent de verlaging van 2015 voor 
de planning en realisatie van de projecten in het Deltafonds 
op het terrein van waterveiligheid? 

4 Kan de mogelijke incidentele subsidieverlening aan de 
genoemde waterschappen worden toegelicht? 

5 Kan er een toelichting worden gegeven op de achterblij-
vende realisatie bij Innovatie KRW? 

6 Wat is de voortgang inzake het project Marker Wadden? 
Welke resultaatverplichtingen zijn afgesproken? 

7 Wat zijn de gevolgen van de begrotingsmutatie voor 
planning en realisatie van de projecten in de Kaderrichtlijn 
Mariene strategie? 
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